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Memorandum 
 

To:    Mayor Guy Desjardins, Council, CAO, Clerk  
The City of Clarence-Rockland  

From:   John Mesman, Team Lead, Communications and Outreach 
Date:   January 9, 2020 
RE:   Community Free Tree Days  
 
 

Community Free Tree Days at Municipal Offices 
 
South Nation Conservation (SNC) is once again hosting Community Free Tree Days with 
our local municipal partners in 2020.  
 
This year, only seedlings have been ordered for the tree giveaways. A mix of shrubs, 
hardwoods and conifers will be provided for each event. If you would like to contribute to 
the funding, to help give out more trees, please let us know and we would be happy to 
discuss more options for giveaways.  
 
From the working group recommendations in the SNC Forest Conservation Report, $500 
is once again included for each municipality in the 2020 SNC Budget to support free tree 
giveaways at municipal offices. 
 
If your municipality is interested in hosting an event this spring, please let us know! 
 
We will need the following info:  

• Contact person at your municipality to help coordinate the giveaway, 

• Is your municipality willing to contribute additional funding or match the $500 to 

help give out more trees?  

Please contact Kelsey Smith, ksmith@nation.on.ca or 1.877.984.2948. 
 
Note: Tree Giveaways need to be hosted in late April – early May,  
pending tree delivery timelines. 
 
 
Sincerely, 
 

 
 
John Mesman 
Team Lead, Communications and Outreach 
South Nation Conservation  
 



 
 

 
 

Mémorandum 
 

Destinataires :   Maire Guy Desjardins, conseil municipal, CAO, Clerk   
   La Cité de Clarence-Rockland 

De :     John Mesman, chef d'équipe, Communications et sensibilisation 
Date :    9 janvier, 2020 
Objet :   Journées des arbres gratuits pour la communauté 
 
 
Journées des arbres gratuits pour la communauté dans les bureaux municipaux 
 
La Conservation de la Nation Sud (CNS), de concert avec ses partenaires municipaux, 
organise à nouveau en 2020 les Journées des arbres gratuits pour la communauté.  
 
Cette année, seuls des semis ont été commandés pour les dons d'arbres, comprenant un 
mélange d'arbustes, de feuillus et de conifères. Si vous souhaitez contribuer au 
financement pour cette activité, veuillez nous le faire savoir et nous serons heureux de 
discuter des options disponibles pour la remise d'arbres.  
 
Selon les recommandations du groupe de travail du Rapport sur la conservation des forêts 
de la CNS, 500 $ sont encore une fois inclus pour chaque municipalité dans le budget 
2020 de la CNS, afin de soutenir les dons d'arbres des bureaux municipaux. 
 
Si votre municipalité est intéressée à organiser un événement ce printemps, prière de 
nous le faire savoir! 
 
Nous aurons besoin des renseignements suivants :  

• Personne-ressource de votre municipalité pour aider à coordonner la distribution 

• Votre municipalité est-elle prête à fournir des fonds supplémentaires ou à verser 

une somme équivalente aux 500 $ pour aider à distribuer plus d'arbres?  

Veuillez communiquer avec Kelsey Smith, ksmith@nation.on.ca ou 1.877.984.2948. 
 
Nota : Les dons d'arbres doivent être organisés entre fin avril et début mai, 
dépendamment de l'échéancier de livraison des arbres. 
 
 
Bien cordialement, 
 

 
John Mesman 
Chef d'équipe, Communications et sensibilisation 
Conservation de la Nation Sud  


